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................................                        ................................... 
Iris Johnsson                           Bo Werner 
 
Ordförande:                     Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Bo Werner (SPF) 
                                         Sven Larsson (PRO) 
                                         May Westberg(PRO) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Eva Andersson (PRO) 
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Karl Nordlander (PRO) 
                                         Jan- Erik Nordgren (SPF) 
 
                              
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Val av ordförande och vice ordförande för 2006. 

Till ordförande återvaldes Iris Johnsson och till vice 
ordförande valdes Bo Werner. 
Nya ledamöter hälsades välkomna av ordförande. 

 
3. Dagordningen godkändes, med tillägg för punkten övrigt. 
 
4. Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner.  
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5. Besök av xxxxxxx xxxxxxxxx xxxxxx från Sodexho. 
Susanne berättar hur hanteringen av matlådor går till. Maten 
tillagas efter näringsberäknade recept till vilket man har ett 
speciellt dataprogram. Maten snabbkyls i ett specialkylskåp, 
det tar 90 minuter.  
Pensionären beställer mat för hela veckan men lådorna 
distribueras tre gånger/vecka, till varje låda ingår en frukt 
(varje låda kostar 48 kronor). 
Enligt uppgift är det ett tiotal personer som får leveranser 
varje vecka.  
En fråga från rådet i anslutning till detta var den kostnad 
matleveranserna innebär för kommunen jämfört med att mat 
tillagas direkt i hemmet. Kostnadsanalys önskas och man 
vill diskutera matfrågan med politikerna.      

 
 
6. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 05 12 08.  
 
7. Anmälan av inkomna protokoll, Iris redogör kortfattat ur 

innehållet: 
• Lokala handikapprådet, LHR, 05-12- 01, en önskan finns 

från pensionärsrådet att få delta vid rundvandringen med 
xxxxxxxxxxxxxxx. I anslutning till denna punkt togs 
frågan upp om kontakterna mellan råden, behöver 
diskuteras mera. 

• Rinkeby SPR 06 01 09, info om Äldrecentrum i Rinkeby 
och vad de erbjuder. Dessutom står att läsa att en 
biståndshandläggare, 2-3 dagar/vecka, finns tillgänglig på 
Medborgarkontoret för att informera om bistånd, 
kostnader mm. Kan detta vara möjligt i vår stadsdel? 

• Trygghetsringningen 05 10 12, 05 12 06, till 
handlingarna 

• Förtroenderådet Fristad sjukhem, 05 10 04, 05 12 05, till 
handlingarna  

• Kommunstyrelsens pensionärsråd KPR, 05 11 24, till 
handlingarna.  
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8. Rapporter och skrivelser. 
• Balanslistan, se bilaga 1, balanslistan kompletteras 

med olika aktiviteter under våren 2006. 
• Två granskningsrapporter(Kista och Katarina- Sofia) 

från äldreomsorgsinspektören, lämnas för kännedom 
och synpunkter. 

• När det gäller rådets verksamhetsberättelse, görs en 
komplettering, rådet har också lämnat ett yttrande 
över Äldreomsorgsplanen för 2006 till 2010.    

• Sven berättar om den sk Trygghetsvandringen som 
görs i Rinkeby. Där deltar representanter från 
bostadsbolagen, förvaltningen, SISAB mfl för att 
kartlägga risker i närmiljön. Man dokumenterar med 
hjälp av fotografier och dokumenterar och följer upp 
på ett mycket tydligt sätt.  
Rådet beslutar att ta upp, med politikerna och 
tjänstemännen, frågor om detta och om det är möjligt 
att på ett lika systematiskt sätt arbeta i Spånga-Tensta.  

      
 
9.  Information från nämnden och förvaltningen.  

• Stadsdelsnämndens sammanträdestider för 2006 
delas ut.    

• Trygghetsringningen har ansökt om bidrag.  
• I mars kommer Gunnel Dahlin avd. chef Ä&F, att 

lämna ett ärende till nämnden angående en eventuell 
ombyggnad av Tensta servicehus.  

• Upphandlingen av kvälls- och nattpatrull i 
hemtjänsten avbryts. 

• Information om att stadsdelen beviljats pengar från 
Kompetensstegen för att delta i ett utbildningsprojekt 
”vi lär på jobbet”, planering för igångsättandet pågår. 

 
10.  Besök av xxxxxxxxxx, avd för Integration och  
       Utveckling. 
       xxxxx berättar om det arbete som pågår inför 
       boutställningen Tensta Bo 06. 
       Många aktiviteter planeras och önskemål finns att även  
       den äldre befolkningen i stadsdelen finns representerad och  
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          kommer med förslag på aktiviteter. 
 
11. Övrigt  
       Bo informerar om att Bibliotekets Vänner har årsmöte den 
       14 mars kl 18.00 i Biblioteket. xxxxxxxxxxxxxxx kommer  
       och berättar om sitt samarbete med Olof Palme.  
 
12.  Mötet avslutas 
 
       Bilagor.  
       1. Balanslista   
 
 
För anteckningarna svarade: 
 
 
 
Birgitta Carlander 


